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Pan Seweryn Partyński 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 
 

 

 

 W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 20 marca 2025 r., znak KRM.0003.317.2025, 

dotyczącą remontu nawierzchni chodnika, zlokalizowanego przy ul. Braci Saków przy granicy ze 

Skrzyszowem uprzejmie informuję, iż po wizji terenowej przeprowadzonej przez pracowników 

Zarządu Dróg i Komunikacji w Tarnowie, na przedmiotowym chodniku nie występują zagrożenia 

powodujące bezpośrednie zagrożenie dla osób poruszających się tym chodnikiem, co nie determinuje 

pilnego wykonania remontu tego odcinka chodnika.  

Informuję również, że na dzień dzisiejszy w budżecie miasta Tarnowa nie ma wskazanej takiej 

inwestycji. Jeśli pojawi się ona w budżecie w ciągu bieżącego roku w ramach rezerw budżetowych lub 

zostanie uwzględniona w nowym budżecie w kolejnym roku to Zarząd Dróg i Komunikacji w Tarnowie 

przystąpi do realizacji takiego zadania. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują; 
1 x Adresat,  
1 x Kancelaria Rady Miejskiej, 
1 x Wydział Organizacyjny UMT, 
1 x a/a 
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